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Адрес Qingdao Rolled Glass Co., Ltd. QRG 
Taiwan Glass Group 
Technology Development Park  
Dayao, Jiaonan, Qingdao,  
Shantung, 264432

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
The company now produces embossed glass in more than 40 different styles, and makes transparent, tan, gray, blue, green, and yellow embossed
glass and colored wire glass. It is the sole producer of colored wire glass in China. The most popular specification is currently 2134mm × 2440mm,
with a thickness of 3-6mm. The plant is one of the largest embossed glass production facilities in China, and offers some of the best quality and widest
range of specifications.

Due to the rapid development of the photovoltaic battery industry in recent years, there has been a large and growing demand for the glass panel used
in these solar products. Because of this, Qingdao Embossed Glass began producing ultra-white photovoltaic class June 2007. The company´s main
photovoltaic glass products consist of 3.2mm ultra-white fabric-pattern and ultra-white double-velvet glass used as glass panel in the production of
solar batteries.

Company Profile of Qingdao Rolled Glass Co., Ltd. QRG

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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